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(folytatás az 1. oldalról)
szempontjából fontosnak ne-
vezte, hogy óvodáák épüljenek, 
gyerekek szülessenek ország-
szerte. Szarvas egy olyan gya-
rapodó város, ahol érdemes élni 
és gyereket vállalni – állította. 
Gratulált az önkormányzatnak 
a szép új épülethez, a gyere-
keknek, szülőknek, pedagógu-
soknak sok szép napot kívánt 
a megúújult épületben. A kör-
zet önkormányzati képviselője-
ként Hodálik Pál is köszöntötte 
a résztvevőket. Megtudhattuk, 
hogy ő is itt volt óvodás, kép-
viselőként pedig már tíz eszten-
deje „nyúzták” őt a szülők az 
óvoda felújítása miatt, aminek 
sok-sok munka után most jött el 
az ideje. Megköszönte minden-
kinek a segítséget: a megyei ön-
kormányzatnak, polgármester-

nek, képviselő-testületnek, ter-
vezőnek, kivitelezőnek és min-
denkinek, aki csak egy ecset-
vonással is segítette az épület 
felújítását, bővítését. Ajándékot 
is hozott: az óvoda mindhárom 
csoportjának játékokat – kisau-
tót, babákat – adott át Hodálik 
Pál, Ádám fi ával közösen.

Az avatóünnepségen több-
ször mondtak verset az ovisok, 
az ő sajátos stílusukban, elérzé-
kenyítve, máskor jókedvre de-
rítve a hallgatóságot. A Szar-
vasi Intézmény főigazgatója 
Kohut Andrásné is köszöntöte 
az ünneplőket. Örömét fejezte 
ki a két új óvodának, melyek-
nek nem csak az épületét sike-
rült újjávarázsolni, illetve meg-
építeni, hanem a berendezése 
is új lett. Nagy feladatnak ne-
vezte, hogy színvonalas mun-
kával tartalommal töltsék meg 
az új épületeket. Ehhez is pá-
lyázatok nyújtanak majd se-
gítséget, a legutóbb elnyert 52 
milliós forrásnak is egy ré-
szét óvodai tartalomfejlesztés-
re költhetik majd. Köszöne-

tet mondott Kohut Andrásné a 
képviselő-testületnek, a beru-
házónak, kivitelezőnek, a szü-
lőknek az óvodák felújításában, 
építésében nyújtott segítségért. 
Sinkovics Mihályné, a Szar-
vasi Intézmény óvodavezetője 
egy Goethe idézettel indította 
gondolatait: „Aki nem próbál-
ja meg a lehetetlent, az a lehet-
ségest sem fogja elérni soha.” 
Ezzel jellemezte, hogy sokáig 
milyen lehetetlennek érződött, 
hogy ez a két óvoda most ilyen 
szépen, a XXI. századnak meg-
felelő körülményeket biztosít-
va szolgálhatja a város gyer-
mekeit, családjait. A nemzeti-
szín szalag átvágását követően 
Sinkovics Mihályné kalauzolá-
sa mellett a vendégek körbejár-
hatták az óvoda épületét, meg-
csodálva a tágas és világos, íz-

léssel berendezett helyiségeket.
��

Az ünneplők a Dózsa úti 
vendéglátást követően a Kos-
suth utcai óvodához vonultak, 
ahol először az uniós pályázat-
ban közreműködő szervezet, 
a VÁTI Nonprofi t Kft. szege-
di területi irodájának vezető-
je, Szűcs László lebelét hall-
gatták meg, melyben gratulált 
az önkormányzatnak az uniós 

forrásból megvalósult pályá-
zatokhoz, további siekres fej-
lesztéseket kívánva a városnak. 
Babák Mihály röviden felidéz-
te a Kossuth utcai óvoda meg-
épültének történetét, kezdve a 
8 évvel korábbi telekvásárlástól 
– amire az állam adott pénzt, 
de később visszaperelte azt az 
önkormányzattól – a többszöri 
pályázaton át a sikeres pályá-
zatig, az építésig és avatóün-
nepségig. Az, hogy Szarvason 
két óvodát felújít, illetve épít és 
egy általános iskolát is felújít 
az önkormányzat, az állhata-
tosság példája – mondta Babák 
Mihály polgármester. Földesi 
Zoltán, az Oktatási Bizottság 
elnöke köszöntve az ünneplő-
ket úgy nyilatkozott: ahogyan 
a család sem tud többet tenni, 
mint hogy a lehető legjobb kö-
rülményeket biztosítja gyer-
mekeinek, a város sem tehetett 
többet ennél. Bölcsnek nevezte 
a testületet, amelyik a közok-
tatásba beruházott, s 750 mil-
lió forint összegből biztosítot-
ta a város gyerekeinek a XXI. 
századi körülményeket. Kozák 
Imrétné a Pénzügyi Bizottság 
elnöke arról számolt be, hoga 
Szarvason az elmúlt időszak-
ban 2-2,5 milliárd forint sa-
ját pénzzel 9-9,5 milliárd fo-

rint vagyongyarapodás követ-
kezett be, az önkormányzat te-
hát jól sáfárkodott, akkor is ha 
kötvény kibocsátásával – gya-
korlatilag hitelből – tudta biz-
tosítani az önerőt. A törlesztést 
már megkezdték, s miközben 
a város működése stabil, a fej-
lesztési hitelek visszafi zetése is 
garantált. A körzet képviselő-
jeként ezután Lohr Gyula szá-
molt be arról, hogy ajándék-
ként padokat hozott az új óvo-
dának, s kívánta a gyerekeknek 
és a dolgozóknak, hogy érezzék 
jól magukat Szarvas vadonatúj 
közoktatási intézményében. A 
szalagátvágás előtt Bődi János, 
a kivitelező Integrál Építő Zrt. 
elnök-vezérigazgatója számolt 
be arról, hogy az óvodát mind-
össze 9 hónappal ezelőtt kezd-
ték építeni, s a vonatkozó nor-
matív árakhoz képest féláron 
építették meg. Babák Mihály 
polgármester ezt kiegészítette 
azzal, hogy az Integrál más pá-
lyázatokon is nyertes, ígya pá-
lyázatok összességét tekintve 
nem járt azért rosszul. A sza-
lagátvágási ceremóniát követő-
en a vendégek a Damjanich ut-
cai óvoda (amelyik az új épület 
átadását követően bezár) ovisa-
inak műsorát kisérhették fi gye-
lemmel.

Óvodaavató – a mi ünnepünk


